
Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 4. juni 2024- kl. 17.00 -19.30 

Tilstede: Ann, Kristina, Mette, Stina, Maja, Mikkel, Michael, Christina, Kenneth, Michala 

Referent: Michala  

 

Afbud: Leise, Preben, Lea 

 

Referat 
 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Velkommen til ny leder i Centerafdelingen Kenneth Rasmussen.  
 
Punktet om arbejdet i skolebestyrelsen er udskudt til efter sommerferien.  
 

 

2.  Godkendelse af 

referat fra sidste 

møde 

 

Godkendt 

 

3.  Elevrådet Almen:  

Christina har deltaget på det seneste møde. Elevrådet har i årets løb haft en vigtig stemme ift. arbejdet med frikvartererne.  

 

Center:  

Elevrådet har besluttet at opsætte en postkasse i aulaen, hvor andre elever kan lægge beskeder og aflevere ønsker til 

elevrådet. De arbejder med en fast dagsorden, hvor ”elevrødderne” deler nyt omkring trivsel og fællesskab i klasserne.  

Derudover bl.a. indretning af legepladsen og lokalernes tilstand m.m. 

 



4.  Princip for 

antimobbe strategi 
 

Vi taler om skolens ansvar og muligheder for at håndtere forskellige typer sager.  
Vi beslutter at bestyrelsen (Ann) skriver en opfordring til skolens forældre på Aula om at se udsendelsen ”Alene på nettet” på 
DR.dk 
 

5. Forældre/fælles 

arrangementer 
 

Vi tager dette punkt med når vi skal arbejde med skole – hjem samarbejde generelt – på et senere møde. 

6. Budgetmæssige 

konsekvenser 

Herunder Lejrskoler i almen 
I det nye budget vil der være store udfordringer ift. at finde ressourcer til afvikling af lejrskole.  
Vi tager denne udfordring op på kommende møde.  
 

7. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Høringsperiode for ny budgettildelingsmodel for almenskolerne vil løbe fra d.27. august til 20. september 2024. 

Der vil være mulighed for at Skolebestyrelsen og MED udvalget kan deltage i et webinar i høringsperioden. 

 
Status på arbejdsgruppen om skole-hjem-samarbejde. Der arbejdes på at få en dato i kalenderen. 
 
Almen:  
Der skemaerne parallellægges inden for storteams / makkerklasser (indskoling og mellemtrin).  
Der vil være fordybelsesdage en fast dag om ugen, hvor der arbejdes med temaer, og hvor medarbejderne planlægger i 
fællesskab. Der fortsættes med venskabsklasserne, hvor ældre elever har ansvar for at hjælpe yngre. 
 
Den nye tarzanbane er endelig blevet godkendt efter diverse forsinkelser. Skolen er blevet tildelt en kompensation i form af to 
store hængekøjer som bliver sat op mellem træerne. 
 
Centerafdelingen:  
I kommende skoleår vil der være 10 klasser i afdelingen. Disse er sat sammen i 5 storteams, som lokalemæssigt og 
aldersmæssigt ligger tæt på hinanden. Storteams - klasserne vil til dels have parallelagte skemaer og samarbejde om 
udnyttelse af personaleressourcer. For de elever, der har interesse i det, vil der også være muligheder at have kontakt til en 
bredere vifte af relationer med jævnaldrende.   
Næste skoleår vil Centerafdelingen have 4 klasser i afsnittet på Søhus skolen, dvs. den ene af vores tre 7. klasser, vores 8. 
klasse, 9. klasse og 10. klasse. 7. + 8. klasse rykker til et nyt område, der er ved at blive sat i stand og kommer til at fremstå 
lyst og venligt og med eget fællesområde.  
 
 

8. Personale Centerafdelingen starter det nye skoleår op med 4 barsler.  To barselsvikariater er allerede besat. Mandag havde vi 
ansættelsessamtaler til de sidste to vikariater i hhv. ny I klasse og ny M1 klasse.  
 
Almen: Ingen nye ansættelser i afdelingen. Der vil være en medhjælper som forlænges ind i det nye skoleår ifm. en særlig 
indsats. 
 
Der er startet nye pædagogstuderende i begge afdelinger.  
Frederik i almen SFO og Mathias i Centerafdelingen.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11. Punkter til næste 

møde 

Næste møde ligger efter sommerferien, dagsorden laves senere.  

12. Eventuelt   


